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Skolebestyrelse for Damhusengens Skole 

 
REFERAT for skolebestyrelsesmøde  

Dato: 14. maj 2020  
Tid: 17.00-18.30  
 

 

Sted: Virtuelt over ”teams” – hvis der ikke kommer retningslinjer der muliggør fysisk 
mødevirksomhed  
 
Mødedeltagere: Charlotte (lærer), Gurli (lærer), Lisbeth (medlem), Magnus (suppl.), Morten (medlem), Peter 
(medlem), Anders (medlem), Else Marie (formand), Lise (medlem), Anders W. (afdelingsleder), Max (skoleleder); 
elevråd: Noah og Alfred  

Møde Kl. 17.00 til 18.30  

DAGSORDEN BEMÆRKNINGER 

1.  Godkendelser 
 

• Referat fra sidste møde 20. april 2020 

• Godkendelse af dagsorden 

• Begge dele godkendt 

2.  Forretningsorden - Forretningsorden skal fremlægges og godkendes.   
- Godkendt og den træder i kraft efter sommerferien  

3.  Høring vedr. KKFO - Der er sendt dokumenter ud vedr. fritidstilbud. Vi skal komme med vores høring. 
- Høringsfristen er 6. juni og Else Marie opfordrer til, at der forfattes et 

høringssvar af Skolebestyrelsen. Else Marie opfordrer til at være opmærksom på 
samarbejdet mellem forskellige sektorer og de eventuelle udfordringer der er 
med det og hvorvidt der afsat ressourcer til endnu en kultursammenlægning.  

- Max italesætter at de potentielle styrker også kan være: At vi kan arbejde i 
samme retning, er under samme tag og udvikler os til en samlet kultur. 

- Vi er kommet hurtigt i gang, nærmest over natten, da Max skulle sidde for 
bordenden i samarbejdet omkring nedlukningen. Nu kender vi i det mindste 
pædagogerne og de kender os. 

- Der er rigtigt mange gode potentialer – og pædagogfagligheden vil være et 
meget positivt bidrag.  

- Der henstilles til at der afsættes ressourcer til personaledage m.m. da vi skal til 
endnu et samarbejde. Vi skal være meget opmærksomme på pædagogerne da 
de måske står overfor den største forandring. 

- Else Marie sender et udkast i omløb i Skolebestyrelsen. 

4.  Situationen - Herunder feedback på fjern/nødundervisningen samt helhedstilbuddet på 
skolen. 

- Vi er 4 uger inde i genåbning og står overfor fase 2 hvor 6.-9.-klasserne skal 
begynde. I mandags startede de kommende 0. klasser, som vi har forsøgt at tage 
mange hensyn til – give dem et areal i stueetagen m.m. 

- De sundhedsfaglige retningslinjer for genåbning af 6.-9.-klasserne kom i går 
eftermiddags. Kravet er, at alle børn skal have minimum 5 timer om ugen – vi 
har lavet en plan, hvor de får 15 timer. 

- Vi har spredt eleverne yderligere – det har vi valgt at gøre, da der også er 
hygiejnekrav og adgang til toiletforhold. Derfor vil vi ikke ændre på 0-5 og undgå 
at samle børnene for meget. 

- Vi har lavet en plan for 6. til 9. klasse, men den er endnu ikke godkendt, og 
derfor er det endnu ikke kommunikeret til forældre. Der er dog sendt et brev i 
dag om, at de senest hører om planerne i morgen. 
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- Man kan mærke på de børn, der er her allerede, at de er påvirket af hele 
situationen.  

- Elevrådet giver udtryk for, at de mest af alt savner deres kammerater og 
nærværet i den fysiske skole. 

- Skolen har lavet sin egen spørgeskemaundersøgelse blandt 6. til 9. klasse – som 
langt hen ad vejen bekræfter den nationale undersøgelse, der viser, at det som 
eleverne savner mest fællesskabet og lærerne. Ledelsen er optaget af, at lære af 
hele perioden med fjernundervisning og vil bruge mere energi på at analysere 
undersøgelsen og drage læring ud af den. Skolebestyrelsen roser ledelsens 
initiativ. 

5.  Orientering om 
planlægningen af skoleår 
20/21 

- Ledelsen fremlægger hvor langt skolen er, og orienterer om de områder som 
kræver indblik og godkendelser fra skolebestyrelsen – herunder 
timefordelingen. Vi har ikke lavet ændringer ift. ministeriet.  

- Vi fastholder fokustimen (tages fra understøttende undervisning) 
- Forberedelserne af næste skoleår har været bremset af coronasituationen. Men 

heldigvis var vi i rigtig god tid, og det har hjulpet os. Så vi har stadig et stykke vej, 
men vi regner med at komme i mål med hele fagfordelingen (fordelingen af 
lærere og fag) inden et planlægningsmøde den 25. maj. 

- Vi har slået fem stillinger op. 
- Vi har en intention om at skabe ro, for der har været for meget uro synes vi. Vi 

vil derfor meget gerne bidrage til at skabe så meget kontinuitet og 
forudsigelighed som muligt. 

- VI har ansat en ny afdelingsleder: Anita Ernst som kommer fra en tilsvarende 
stilling på Ny Ellebjerg Skole. 

6.  Byggesagen - Hvor er vi og hvad skal der ske? 
- Vi er ved at komme i gang igen, der er netop planlagt et opstartsmøde i morgen, 

hvor der skal kigges på tegninger m.m. – og i dag er forældrene orienteret om 
nyheden.  

- Alle forældre er orienteret via Aula den 14. maj. 

7.  Status til BUU, bilag  - Dokument er vedlagt. Dette skal vi have læst og evt. komme med yderligere 
kommentarer. Fristen er grundet situationen med CIVID 19 udsat. 

- Skolebestyrelsen vil gerne anerkende den gode udvikling, men også en 
opmærksomhed på, at der fortsat er en stor proces foran os, med en ny 
sammenlægning. Vi skal fortsat have fokus på, at vi bliver et vi. 

- Vil gerne blive klogere på en analyse på afgangen af elever. 

8.  Meddelelser • Elever: Intet nyt 

• Ledelsen: Der har natten til søndag været et skyderi på Hanstholmvej. Det 
vedrører ifølge politiet ikke skolen. 

• Lærer: Der er intet nyt – vi møder smilende ind hver dag og går trætte hjem. 

• Bestyrelsen: Intet nyt fra Else Marie. Kasper har været i kontakt med Skole 
og Forældre vedr. et mere detaljeret indblik i budgetterne og regnskaber. 
Skole og Forældre er enige i behovet og er i dialog med forvaltningen 
herom. Kasper følger løbende op. 

9.  Evt.   

10.  Klassesammenlægning Orientering fra ledelsen om behovet for fremadrettede klassesammenlægninger. 

 
 


